



**Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.**  
KPK/LN 1655 Company No: 183304-M

Address : No. 290, 1st Floor, Jln Pudu, 55100 KL  
Website : www.edenvacation.com  
Email : promo@edenvacation.com  
Hotline : 03-2148 3880 & 012-260 1155  
Fax : 03-2148 7454  
Agency Sales Direct Line : 03-2148 7880



## 4 天 3 晚 乐享海南

TOUR CODE:HAK40D9

天数	细化行程
第一天	<p>吉隆坡 → 海口 ✈️ 陵水 OD614 0835/1155</p> <p>各团员於指定时间齐集於机场, 搭乘客机飞往海南岛省会城市-海口。海口美兰机场欢迎各位光临海南岛! 抵达后, 由导游迎接接团后, 享用午餐。午餐后前往。【冯小刚电影公社】全球首个以导演个人命名的电影主题旅游项目“冯小刚电影公社”2012年10月21日正式成立, 建成后景区内可感受《唐山大地震》的震撼场景, 品味《非诚勿扰》里的恋爱氛围等, 冯氏电影里的一切似乎触手可及。接着前往陵水, 入住酒店。</p> <p>🏠住宿: 陵水酒店 (5星或同级) 🍽️用餐: 飞机餐/中餐/晚餐</p>
第二天	<p>陵水 ✈️ 三亚</p> <p>酒店内早餐后, 参观【南山佛教文化苑+电瓶车】(保证自费): 5A级景区, 去拜谒临波于南海之上的108米的观音圣像, 一路梵音相伴, 仿若行止于梵天净土, 身心俱感清灵空阔……【三亚凤凰岭海誓山盟景区】(含索道), 凤凰岭位于三亚市中心的最高峰, 高400米, 是唯一可以把三亚四大海湾尽收眼底。在这里您还可以体验到被誉为“索道中的劳斯莱斯”的亚洲第一观海看城索道。晚餐后入住酒店。</p> <p>🏠住宿: 三亚酒店 (4星或同级) 🍽️用餐: 自助早餐/中餐/晚餐</p>
第三天	<p>三亚 ✈️ 兴隆+++++海口</p> <p>酒店内享用早餐后, 游览【椰田古寨】CCTV《影响力对话》战略合作伙伴; 海南最美古村落, 保存着黎族先民飘洋过海的历史印迹和文化记忆, 既有大自然鬼斧神工的自然奇迹, 又有厚重沉淀具有上古遗风的钻木取火, 黎族织锦等多项国家非物质文化遗产, 更有刻于血肉之躯的古老文化遗产—黎族最后一代的纹脸纹身阿婆。搭乘高铁(二等座)返回海口, 参观世界文化遗产-【海南博物馆】, 是间综合现代化博物馆, 里面有三件镇馆之宝, 属于国家级珍贵文物。博物馆共10大展厅, 分“南溟泛舸”“方外封疆”“仙凡之间”三大主题, 展出文物1000多件。步行前往【骑楼小吃街】俗话说得好: 玩在三亚, 食在海口。这里属于海口的老城区, 晚餐不安排, 让您在小吃街中自由品尝琳琅满目的海南美食, 海鲜、海南粉、文昌抱罗粉, 各种少数民族风味的小吃。晚餐后入住酒店。</p> <p>🏠住宿: 海口酒店 (5星或同级) 🍽️用餐: 自助早餐/中餐/XX</p>
第四天	<p>海口 → 吉隆坡 OD615 1340/1705</p> <p>酒店内享用早餐后, 整装行程后出发, 送往海口美兰国际机场, 挥别海南岛, 飞返家园。</p> <p>🍽️用餐: 自助早餐/飞机餐</p>

购物站: 宝树堂, 海味馆, 竹炭生活馆

贴心赠送: 矿泉水1瓶/人/天

美食品鉴: 海南四大名菜+海南鸡饭, 龙虾鲍鱼海鲜餐, 南山素斋

**FLIGHT TIME: (每逢星期三)**

KUL/HAK OD614 0855-1215

HAK/KUL OD615 1340-1705

保证自费: RM 200 (南山观音)

夜间自费精彩: 拉斯维加斯大型歌舞秀(RMB 280)(首推)/三宋城千古情表演(RMB 320)/三亚骏达车技表演(RMB 260)



**Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.**  
KPK/LN 1655 Company No: 183304-M

Address : No. 290, 1st Floor, Jln Pudu, 55100 KL  
Website : [www.edenvacation.com](http://www.edenvacation.com)  
Email : [promo@edenvacation.com](mailto:promo@edenvacation.com)  
Hotline : 03-2148 3880 & 012-260 1155  
Fax : 03-2148 7454  
Agency Sales Direct Line : 03-2148 7880



## 4D3N ENJOY HAINAN

TOUR CODE:HAK4OD9

DAYS	ITINERARY DETAIL
DAY 01	<p><b>KLIA → HAIKOU</b> ✈️ <b>LING SHUI</b> <b>OD614</b> <b>0835/1155</b></p> <p>Depart from Kuala Lumpur, on board your pleasant flight to Haikou, the capital of Hainan Island. Meet by local guide, and then transfer to <b>Feng Xiaogang Movie Town</b>. The world's first film themed tour project named "Feng Xiaogang Movie Commune", named after the director, was formally established on October 21, 2012. After the project is completed, the spectacular scene of "Tangshan Earthquake" will be felt in the scenic area. After dinner, check in Hotel.</p> <p>🏠Hotel: <b>Ling Shui hotel (5 Star or similar)</b> 🍽️Meal: <b>MOB/L/D</b></p>
DAY 02	<p><b>LING SHUI</b> ✈️ <b>SANYA</b></p> <p>After breakfast, Visit the <b>Goddess Mercy at Nanshan Cultural Park + Buggy Ride</b>. The Nanshan Cultural Park highlights China's diverse social customs. The key feature of the zone is the three sided statue of Guan Yin Buddha. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan. <b>Sanya Phoenix Hill Park (Cable car)</b>, Sanya Phoenix Hill Park has 400-meter-high, and it is the highest point of Sanya city. In here, you can enjoy panorama view of Sanya city and Sanya Bay. Here, you can see the Luhuitou Peak park, Phoenix Island, and even the Bronze statue of Guan Yin. After dinner, Check in Hotel at night.</p> <p>🏠Hotel: <b>Sanya Hotel (4 Star or Similar)</b> 🍽️Meal: <b>MOB/L/D</b></p>
DAY 03	<p><b>SANYA</b> ✈️ <b>XINGLONG ++++++ HAIKOU</b></p> <p>After breakfast, to visit <b>Li and Miao Ethnic Villages</b> is a fun and interactive way to get a real taste of the native cultures of Hainan Island Take a guided tour of this place and experience the local culture for a glimpse into the Miao heritage. Back to <b>Haikou by Railway</b> (second class seat), visit the world cultural heritage <b>Hainan Museum</b>, is a comprehensive modern museum, which has three treasures of the town, belonging to the state-level precious cultural relics. Museum of a total of 10 large exhibition hall, sub-"Nan Ming lack Ge", "Outside the fiefs", "between the immortal" three themes, more than 1,000 pieces of cultural relics. After that visit to the famous landmark - <b>Qilou food street</b>. It is an old town of Haikou, which retains the architectural style of the arcade, where you can enjoy the variety of Hainan snacks, seafood, Hainan meehoon, wenchang meehoon and all kinds of snacks (<b>Dinner Exclude</b>), Check in Hotel at night.</p> <p>🏠Hotel: <b>Haikou hotel (5 Star or Similar)</b> 🍽️Meal: <b>MOB/L/XX</b></p>
DAY 04	<p><b>HAIKOU → KLIA</b> <b>OD615</b> <b>1340/1705</b></p> <p>Pack all your baggage, transfer to Haikou International Airport for flight departure home.</p> <p>🍽️Meal: <b>MOB/L/D</b></p>

\*SHOPPING STOP : Charcoal product, Bao Shu Tang, Fish Oil

\*FREE : 1 bottle of water/day/pax

\*Compulsory optional(RM200): Buddhism Culture Park

\*Suggest Optional: Song City Eternal Love Show(RMB 320) / Las Vegas Show(RMB 280) / Breath taking car acrobatic performance(RMB 260)

\*Gourmet : Hainan Famous 4dishes, Lobster Abalone Meal, Chili Fishhead, Nan Shan Vegetarian Meal&Hainan flavor.

**FLIGHT TIME: (EVERY WEDNESDAY)**

KUL/HAK OD614 0855-1215

HAK/KUL OD615 1340-1705